
PROTOKÓŁ Nr XVIII/12 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 20 marca 2012 roku 

  

  
W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

  
1.     Anna Grajko – Wójt Gminy 

2.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3.     Danuta Lasota – Skarbnik Gminy 

4.     Sołtysi 

  

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

  

Proponowany porządek obrad: 

  

1.     Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej zabudowanej oraz udzielenia bonifikaty od 

ceny. 

2.     Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 

3.     Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Łubnice w 2012 roku 

4.      Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

5.     Sprawy różne i interpelacje. 

  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

  

Ad. 1 

  

P.Przew. – zapoznał z treścią uchwały 

P. Wójt – jest to działka i budynek na Osiedlu Słonecznym w Łubnicach, 

mieszkańcy użytkują go od początku czyli od powodzi 1997 roku. Taki był 

system przyjęty przy sprzedaży poprzednich domków a do decyzji państwa 

należy ustalić ile zastosować bonifikaty. 

P. Walęzak – opuścić jak wszystkim to wszystkim 

Uchwała Nr XVIII/63/12 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej 

oraz udzielenia bonifikaty od ceny 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie. 



  

Ad. 2 

  

P.Przew. – zapoznał z treścią uchwały 

P. Walęzak – wydaje mi się, że nam mniej tych dróg przyznano do zrobienia 

P. Golba – nie ma drogi w Gacach do Saneckiego i Zielonych 

P. Wójt – Pani Sołtys proszę sprawdzić u Pani Dudek czy te drogi są ujęte w 

protokole po weryfikacji. Słuszne zdziwienie dróg było 2 ale występowaliśmy 

do Warszawy o wyrażenie zgody na zrobienie więcej w tej kwocie bo 

kosztorysy były niższe, ponadto doszło jeszcze 600 tys. zł z usuwania skutków 

klęsk żywiołowych 

P. Bryk – na te 600 tysięcy to jest jakiś termin realizacji bo wybraliście sami bez 

komisji 

P. Wójt – nie prawda, sami ustalaliście w jakich miejscowościach robimy 

P. Soja – miała być jeszcze robiona droga w Szczebrzuszu, a nie czytał jaj 

Przewodniczący 

P. Wójt – miała być ale warunkiem było, że usuną drzewa 

P. Walęzak – może nie wszystkie drzewa usuwać, może konary żeby droga była 

przejezdna 

P. Skiba – nie mam zastrzeżeń do uchwały, tylko te przetargi zrobić jak 

najszybciej 

P. Bryk – słuszna uwaga, bo później mamy bardzo krótkie terminy i wszystko 

jest robione na wariackich papierach 

P. Wójt – to nie jest tak, że my śpimy, dostaliśmy 2 drogi z Funduszu 

Solidarności i tyle miało być robione według Urzędu Wojewódzkiego ale 

wystąpiliśmy do Ministerstwa i czekamy na odpowiedź. 

Uchwała Nr XVIII/64/12 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

14 głosów za 

1 wstrzymujący się 

  

Ad. 3 

  

P. Sekretarz – jest to ustawa bulwersująca ale niestety musimy ją respektować. 

Głównie chodzi o zabezpieczenie środków, wpisałem tu kwotę 5 tys. zł 

P. Polak – czy to wystarczy 

P. Sekretarz – na pewno nie mamy mieć schronisko w pogotowiu na przyjęcie 

zwierzęcia, trzeba umowę i płacić za to miejsce, następnie musi być 24 godziny 

lekarz weterynarii i też umowa i zapewne nie za darmo i dochodzi jeszcze 

usypianie ślepych miotów. Następną sprawa to zwierzęta gospodarskie i trzeba 

podać takie gospodarstwo, które by je przyjmowało o też trzeba umowę. 



P. przew. – uchwałę musimy podjąć bo ustawa nas do tego obliguje ale te 5 

tysięcy na pewno nie wystarczy. 

P. Bryk – tak słucham i właściwie to my nic nie mamy tu nic do powiedzenia 

chyba tylko te pieniądze 

P. Wójt – w Tuczępach przeznaczyli na ten cel 80 tysięcy. Moim zdaniem 

najlepszym rozwiązaniem było by wprowadzenie obowiązku czipowania psów. 

P. Bryk – co by było gdyby się wszyscy wstrzymali 

P. Wójt – na pewno wszystkie gminy nie podejmą takich uchwał do końca 

marca. 

P. Bryk - to może my też się na razie wstrzymajmy zobaczymy co się będzie 

działo 

Rada jednogłośnie postanowiła nie podejmować uchwały. 

  

Ad. 4 

  

P. Wójt – uczestniczyłam w zebraniach wiejskich i strażackich. Lista wymagań 

mieszkańców jest bardzo długa, nie na wszystko nas stać. Głównym problemem 

było oczywiście podniesienie stawek podatkowych. Najlepiej nie płacić 

podatków albo minimalnie ale żądać od samorządu bardzo dużo. Odbyło się 

spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie projektów organizacyjnych na 

następny rok szkolny.  Ministerstwo wprowadziło sporo zmian w programy 

nauczania. Odbył się konwent wójtów z terenu powiatu staszowskiego. 

  

Ad. 5 

  

P. Przew. – zapoznał z pismem w sprawie konkursu na „Sołtysa Roku 2011” 

(w załączeniu) 

Żaden z Sołtysów nie wyraził zgody na typowanie do konkursu. 

Następnie Przewodniczący zapoznał z pismem Związku Miast i Gmin Regionu 

Świętokrzyskiego w sprawie zajęcia stanowiska na temat istniejącej sytuacji w 

oświacie w naszej gminie (w załączeniu). 

P. Walęzak – samorządy dostają więcej obowiązków niż pieniędzy w związku z 

tym niech tym się zajmą komisje sejmowe a nie my. 

P. Dach – wszelkie zobowiązania spoczywają na samorządach a my nie robimy 

nic, nie sprzeciwiamy się tylko wszystko przyjmujemy. Kolosalne korupcje są 

na górze a oszczędności i cięć szuka się na dole w samorządach. Myśmy Karty 

Nauczyciela nie ustalali żeby nad nią dyskutować . 

P. Walęzak – to jest przerzucanie odpowiedzialności na nas, nie powinniśmy się 

tym zajmować, to nas nie dotyczy 

P. Skiba – nie możemy tak mówić, że nas nie dotyczy, bo to są jakieś przywileje 

ustalane przez lata, wszystkie przywileje są likwidowane czemu mają zostać 

nauczyciele nie tknięci. Myślę, ze powinniśmy się w tej sprawie wypowiedzieć. 

P. Kwiecień – oni to dali na dół żeby się pokłócić 



P. Skiba – chyba żeście nie dokładnie słuchali z ta inicjatywą nie wyszedł rząd 

ani nauczyciele tylko związek samorządowy. 

P. Wójt – to nie jest tak, że Rada Gminy Łubnice przegłosuje i już będą 

przywileje zlikwidowane. Moje zdanie jest takie żeby napisać o trudnej sytuacji 

i niech nam naliczą taką subwencję żeby wystarczyło na zadania narzucane 

przez ustawy łącznie z Kartą Nauczyciela np. od września w ramówce nie ma 

religii. 

P. Przew. – ale związek wyraźnie pisze o Karcie Nauczyciela 

P. Wójt – ale zapisy Karty Nauczyciela są niektóre archaiczne 

P. Walęzak – zgadzam się z Panią Wójt, że są archaiczne np. dzierżawa ziemi 

ale to oni niech zrobią a nie zwalają na nas. 

P. Bryk – skończmy tą dyskusję, wydaje mi się, że jak chodzi tylko o opinię to, 

to co powiedziała Pani Wójt będzie bardzo dobre. 

P. Kwiecień – porównując lata poprzednie to ilość sesji była większa a Komisji 

było mniej 

P. Przew. – w ubiegłym roku sesji odbyło się porównywalnie do lat poprzednich 

a ten rok dopiero się zaczął trudno przewidzieć ile ich będzie 

P. Gromny – będzie odbiór po gwarancyjny drogi Łubnice – Słupiec dobrze by 

było żeby każdy sołtys czy radny zaznaczył usterki. 

P. Skiba – droga przez Niwę przez środek jest zaniżenie i przez całą wzdłuż 

płynie woda. 

P. Wójtowicz – przyspieszyć sprawę kanalizacji  nitkowej 

P. Wójt – maja przyjechać i wybrać działkę 

P. Bryk – żebyśmy zdążyli z projektem i byli przygotowani na 2014 rok, co z 

tablicami ogłoszeniowymi 

P. Przew. – tablice są zrobione tylko kwestia założenia, zima się nie dało bo 

było zamarznięte, myślę że jak się na dobre zrobi wiosna to założą 

P. Wójtowicz – co z robotami z biura Pracy 

P. Wójt – środki są bardzo niewielkie po 1-2 osoby na gminę a pierwszeństwo 

maja przedsiębiorcy ponieważ oni później zatrudniają na dłużej 

P. Przew. – będą robione drogi wziąć takiego inspektora nadzoru żeby 

reprezentował nasze interesy a nie wykonawcy. Komisje odbioru uczulić żeby 

nie podpisywała odbioru jak są jakieś usterki. 

P. Wójtowicz – radny to się na tym nie zna niech odpowiada inspektor nadzoru. 

P.  Skiba – najlepiej robić odwierty przy odbiorze. 

  

P. Przew. – Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego 

zamykam obrady dzisiejszej sesji. 

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Protokołowała: 

  


